
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-09-16, § 18 

 

 Tid: 16 september 2008 kl 16.30 – 16.50 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 september 2008 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande  

Margareta Stavling (s) 

Kajsa Stenfelt (v) tjänstgörande  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

*** 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) inledde sammanträdet med att hälsa alla välkomna. En 

kort presentationsrunda hölls. Vice ordförande Jan Valeskog (s) hälsade därefter 

ordföranden Ulla Hamilton välkommen till trafik och renhållningsnämnden. 

 



  

 § 18 

Inriktningsärende för Avfallstaxa 2009 

Dnr T2008-700-03001 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

 Trafik- och renhållningsnämnden ger kontoret i uppdrag att ta fram ett förslag till 

 ny taxa för hushållsavfall och därmed jämförligt avfall för år 2009, i enlighet med 

 kontorets inriktningsärende. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 27 augusti 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilda uttalanden 

Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m) enligt följande: 

 

Nämnden anser att självkostnadsprincipen ska råda för avfallshanteringen och en 

taxehöjning är därför en nödvändig åtgärd. Det är inte önskvärt att medel tas ur 

fonden då den är ämnad för eventuella kostnader för bland annat täckning av 

gamla deponier. 

 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) enligt följande: 

 

Fortfarande saknas tillräckliga incitament för den enskilda individen att genom 

egna källsorteringsinsatser minska sina egna avfallskostnader. 

Det har under en följd av år varit omöjligt för Stockholms stad att ens närmare 

utreda införandet av sådana incitament, trots att sådana sedan länge tillämpas i ett 

antal andra svenska kommuner. 

Det bör utredas om inte det avfalls och återvinningsindustrirelaterade näringslivet 

i stället bör få ta över kommunernas lagstadgade renhållningsansvar för 

hushållsavfall och därmed jämförligt avfall. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 


